
 

 

 

檔案編號： PAM/PN/N051/2026 

致：  叠翠軒各業戶 

蟲鼠防治事宜 
茲通知各住戶，因應蟲鼠活躍季節到臨，管理處已安排承辦商到本苑進行噴霧滅蟲及投放鼠

餌的工作，詳情如下： 

 

日期：2026 年 1 月 14 日（星期三）上午 11 時至下午 5 時 30 分 

地點：停車場及平台 

 

上述工作進行期間噴霧或會發出輕微氣味及使用之器材會發出噪音，施工範圍亦將會作短暫

圍封。 敬請各業戶及小童切勿接觸上述地方之滅蚊劑及鼠餌。此外，各業戶請勿靠近及各低層單

位，業戶將家中窗戶關上；如不慎接觸有關防治蟲鼠的藥劑，𧫴記儘快清洗。 

 

若各業戶有任何查詢，請致電 2706 0121 與本處職員聯絡。 

2026 年 1 月 9 日  

                          

To :   All Residents of Block 1-4 of the Pinnacle 

Date of Issue : 9 January 2026 

Rodents and Pests Control Arrangements 
In response to the approaching active season for pests and rodents, we have arranged contractor to carry out 

spray insecticide and rodent bait treatment. Details are as follow : 

 

Date  : January 14, 2026 (Wednesday) 11:00 AM to 5:30 PM 

Location  : Carpark and Podium Floor 

 

During the work, the spray may emit a slight odor and the equipment used may generate noise. The 

construction area will also be temporarily enclosed. Please refrain from allowing residents to touch the mosquito 

repellents or rodent baits in the above areas. Additionally, residents who lived in low-rise units are requested to 

close their windows and avoid approaching the site. In case of accidentally touched the pest control agents, please 

wash them out immediately. 

 

For any inquiries, please contact our staff at 2706 0121 . 
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